
	 Tingperiode	2014-2016		HK	møte	nr.17	
__________________________________________________________________________________	
	
Møte	 	 	 Hoppkomitemøte	 	
Tid	 	 	 6.	Februar	kl	12	–	15	
Sted	 	 	 Holmenkollen		Park	Hotell	
Innkalt		HK	 Olav	Magne	Dønnem	(OMD),	Oddny	Estenstad	(OE),	Trine	Kvil	(TK),	Silje	

Sprakehaug	(SS),	Arne	Åbråten	(AÅ),	Bente-Lill	B	Romøren	(BLBR)	
Fra	OLT	 	
Fra	FIS	 	 	 		
Fra	adm	og	utvalg	 Clas	Brede	Bråthen	(CBB),	Bjørn	Einar	Romøren	(BER),	Kjetil	Strandbråten	

(KS),	Morten	Lein	(ML),	Tore	Øvregård	(TØ)	
Forfall	 Olav	Magne	Dønnem,	Trine	Kvil,	Morten	Lein,	Bjørn	Einar	Romøren	
Referent	 Bente-Lill	B	Romøren	
	
	
Saksliste	
Sak	nr	 Sak	 Ansvar	 Type	
1	 Referat	fra	HK	møte	15		og	16																																																				Sendt	

tidligere																					
Alle	 B	

2	 • Habilitet	
o Sakslisten		

	
Alle	

	
D/B	

3	
	

• Økonomi	
o Økonomirapport		2015		-		ettersendes	hvis	klar	
	

	
CBB	
	

	
I	
	

4	 • Handlingsplan	og	aktiviteter	
o Status	og		mål	for	2016																																							Vedlegg	1	
o HK’s	plan	for	politiske	saker			
o SPD	–		høringssvar	fra	hopp																							Sendt	tidligere																										

	
CBB	
HK	
HK	

	
D/B	
D/B	
B	

	 • Marked		
o Status	

	
BER	

	
I	

	 • Toppidrett	 	 	
	 • Rekruttering	

o Jenteprosjekter	
	
SS	

	
I/D	

	 • Utdanning		 	 	
	 • Internasjonalt	

o Kalenderkomiteen	
	
CBB	
	

	
I	

	 • Informasjon	og	kommunikasjon	
o Status		

	
BER	

	
I	

	 • Organisasjon	 	 	
	 • Arrangement	

o Internasjonale	hopprenn	i	Norge		
	

	
CBB/BLBR	

	
I	

	 • Anlegg		 	 	
5	 • Eventuelt		

o Fagmøte	hopp	-	rammeprogram	
	 	

6	 HK’s		kvarter	 HK	 	
I	=	informasjon,	D	=	diskusjon,	B	=	beslutning	



Referat	
Sak	nr	 Sak	 Ansvar	 Tid	
1	 Referat	fra	HK	møte	15		og	16			var	godkjent	på	mail	og	legges	ut	på	

web																																																								
TØ	 snarest	

2	 Habilitet	
Det	var	ingen	som	ble	ansett	for	å	være	inhabile	i	noen	av	sakene		

	 	

3	
	

Økonomi	
Økonomirapport	for		2015	forelå	ikke.		Det	ble	reist	spørsmål	til	at	vi	
ikke	har	mottatt	økonomirapport	for	november.		HK	har	vært	godt	
fornøyd	med	økonomirapporteringen	i	2015,	men	påpeker	at	det	er	
uheldig	at	det	ikke	foreligger	rapport	for	november.		Vi	ønsker	en	
fortsatt	tett	økonmistyring	og	forventer	at	fortløpende	månedlige	
rapporter	foreligger	med	minst	mulig	fordinkelse.			Målsetningen	er	
et	resultat	i	balanse	og	estimatet	er	et	lite	overskudd.	
CBB	og	BLBR	gjennomgår	rapporten	så	snart	den	foreligger	og	sender	
den	ut	til	HK	med	kommentarer	
	
Disponeringen	av	et	eventuelt	overskudd	besluttes	i	HK.	

	

	
	
	
	
	
	
	
	
CBB/BLBR	
	
	
HK	

	
	
	
	
	
	
	
	
Når	rapport	
foreligger	
	
Når	
resultatet	
foreligger	

4	 Handlingsplan	og	aktiviteter	
• Status	og		mål	for	2016	

Statusen	for	2015	ble	gjennomgått	og	overordnede	mål	for	hvert	
område	i	2016		ble	vedtatt.		Dokumentet,	som	lamineres	og	
distribueres	til	alle	ansatte,	renskrives	
Det	utarbeides	indivuduelle	mål	for	hver	ansatt																																								

• HK’s	plan	for	politiske	saker			
Innspill	til	planen	er	inkludert	og	det	arbeides	med		endelig	
formulering	

• SPD	–		høringssvar	fra	hopp			
Skiplitisk	dokument	ble	gjennomgått	og	kommentarer	fra	hopp	
admininstrasjonen	og	HK	koordineres	av	Tore	Øvregård.		
Høringssvaret	sendes	Ingvild	Berg	innen	10.	februar	2015																																								

	
	
	
	
BLBR/CBB	
CBB	
	
BLBR	
	
	
	
	
TØ	

	
	
	
	
snarest	
snarest	
	
snarest	
	
	
	
	
før	
10.02.15	

	 • Marked		
Det	er	pågående	diskusjoner	med	sponsorer	som	skal	
reforhandles,	og	det	ble	informert	om	at	det	er	flere	interessante	
samtaler	med	mulige	nye	partnere.	
Eksisterende	sponsorer	er	meget	fornøyde	med	oppfølging	og	
profilering,	men	vi	må	være	forberedte	på	at	situasjonen	i	
oljeindustrien	kan	få	konsekvenser	for	oss.	

	 	

	 • Rekruttering	
Vi	har	fått	forespørsel	om	mulig	samarbeid	med	kombinert	om	
Jenteprosjekter	for	rekruttering	av	flere	jenter	til	hopp	og	
kombinert.	HK	er	positive	til	et	slikt	samarbeid	og	Silje	følger	opp	
prosjektet	fra	HK.		Hun	vil	ha	samarbeid	med	Gyda	Enger	i	KK.		
Tore	Øvregård	og	Rune	Rebne		er	ansvarlige	for	jenteprosektet	i	
hopp,	og	de	vil	samarbeide	med	kombinert	om	utarbeidelse	av	et	
felles	prosjekt	som	eventuelt	kan	søke	støtte	hos	OLT.		Silje	og	
Gyda	vil	være	resursspersoner	og	vil	bidra	med	erfaringer	og	
ideer.		

	
	
	
	
	
	
	
	
SS	

	

	 • Utdanning		
Arbeidet	med	utdanning	er	godt	igang.		Alle	ansatte	har	sin	
utviklingsplan	som	følges	opp.	
Det		har	vært	bra	etterspørsel	etter	trenerkurs	over	store	deler	
av	landet,	og	det	er	behov	for	å	utdanne	kurslærere.		

	 	



Sak	nr	 Sak	 Ansvar	 Tid	
Landslagsutøvere	og	trenere	har	tatt	T2	trenerkurs.	

	 • Informasjon	og	kommunikasjon	
Vi	har	hatt	møte	med	kommunikasjonsavdeiingen	i	NSF	for	å	
avklare	muligheter	og	behov	for	støtte.		Det	er	ikke	tilstrekkelig	
resursser	og	kompetanse	internt,	og	det	er	avtalt	at	vi	
samarbeider	om		planer	for	vår	eksterne	kommunikasjon.			
Digitale	medier	og	merkevarebygging	øker	i	viktighet,	og	det	er	
behov	for	å	hente	inn	ekstern	kompetanse	på	disse	områdene.			

	
	
	
	
BER/OE	
	
	

	

	 • Arrangement	
Det	ble	gitt	en	status	fra	arbeidet	med	å	sikre	Internasjonale	
hopprenn	i	Norge.			NSF	og	arrangører	er	positive	til	å	etablere	en	
norsk	hoppuke.		Det	blir	nedsatt	en	prosjektgruppe	for	å	utvikle	
dette	til	noe	ekstraordinært	–	ikke	bare	6	wc	renn.		HK	leder	er	
utpekt	som	leder	av	prosjektgruppen.	
HK	ønsker	at	ambisjonen	med	en	norsk	hoppuke	skal	være:	
Norges	viktigste	årlige	idrettsarrangement	

	

	 	

5	 • Eventuelt		
Fagmøte	hopp	–	rammeprogram	ble	ikke	diskutert	og	må	
behandles	på	mail/telefon	

	
Adm	

	

	


